
 

 
Motie  enquête burgerpanel VOMAR 
 
 
 
 
De Gemeenteraad van Heemstede  in vergadering bijeen op  27 juni 2013, 

Constaterende dat: 

 het college in haar akkoord heeft aangegeven inspraak en burgerparticipatie te willen bevorderen ; 

 het digitale burgerpanel een representatieve samenstelling betreft van Heemstede, en raadpleging 

ervan een representatief beeld geeft van mening over een lokaal thema, zoals het nieuwbouwplan VOMAR; 

 

Overwegende dat: 

 het nieuwbouwplan VOMAR veel discussie losmaakt binnen de Heemsteedse gemeenschap; 

 het daarom raadzaam is te onderzoeken hoe breed het draagvlak is onder Heemsteedse bevolking 

over dit nieuwbouwplan; 

 

Verzoekt het College: 

 in het vierde kwartaal van 2013 de in de bijlage gesuggereerde  vragen  - na overleg met TNS NIPO -  

via het reguliere digitale burgerpanel voor te leggen,   

 de kosten van max. 2500 euro te financieren uit de daartoe begrote gelden uit het programma 

Bestuur, product bestuursondersteuning, kostenplaats 434300 burgerpanel. 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

PvdA                                                          HBB                                                GroenLinks                    

 

J.H. Maas                                                  A. van der Have                            C. Leuven 

 

 

 

 



 

 

Bijlage : vragen burgerpanel inzake nieuwbouwplan VOMAR. 

 

Vooraf: 

In de gemeenteraad van Heemstede is meermalen gesproken over de (on)wenselijkheid van het plan 

voor een nieuwe VOMAR van 1800 m2 met onderliggende garage in het gebied tussen de Julianalaan – 

Eikenlaan – Berkenlaan – Binnenweg.  Deze nieuwe VOMAR komt dan in de plaats van het huidige filiaal 

aan de noordkant van de  Binnenweg. 

 

Vragen  ( drie antwoordmogelijkheden  ja – nee – geen mening, m.u.v. open vraag 6 ) 

1. Bent u op de hoogte van dit nieuwbouwplan? Zo ja: 

2. Bent u van mening  dat een nieuwe, grotere VOMAR op genoemde plek de aantrekkelijkheid van 

de  Binnenweg als winkelstraat zal stimuleren; 

3. Vindt u dat sprake is van een parkeerprobleem op de Binnenweg? Zo ja: 

4. Bent u van mening dat een ondergrondse parkeergarage onder een nieuwe VOMAR dit 

parkeerprobleem in belangrijke mate kan oplossen? 

5. Bent u voorstander van de bouw van een nieuwe VOMAR met ondergrondse parkeergarage op 

deze plek? Zo nee, 

6. Welke ideeën heeft u voor een alternatieve locatie binnen Heemstede?  


